

## VERSLAG

Betreft : KNVI Bestuursvergadering  
Datum : Donderdag 7 september 2023  
Tijd : 19.00 uur start  
Plaats : Zoom

Aanwezig : Paul Baak, Wouter Bronsgeest, Tom Dalderup, Rian van Heur, Eric Kokke, Jitze Vellenga  
en Sandra de Waart

Afwezig : Thomas Bouman

Gasten : Marjolein Kral en Auke de Jong (aspirant bestuursleden)

### 1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda

Wouter opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld.

a) *Kennismaking Marjolein en Auke*

Iedereen stelt zichzelf voor. Zie de bijlagen bij de stukken.

b) *Verslag vergadering 7 juli 2023*

Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en is hierdoor gereed voor publicatie op de website.

c) *Actielijst*

**21/10** Profiel maken voor nieuw lid Raad van Advies

Afgehandeld

**22/05** Zichtbaarheid van samenwerking met partners vergroten

Doorgeschoven naar 12 oktober 2023

**23/21** Uitwerken bijdrage KNVI aan CTRT en link bibliotheek plaatsen op KNVI site

Staat vandaag op agenda; link nog niet ontvangen

**23/22** Formaliseren samenwerking KNVI/CTRT

Staat vandaag op agenda

**23/23** Overzicht events met actief uitgegeven PE-punten (in 2023)

Doorgeschoven naar 12 oktober 2023

**23/24** Beoordelen overzicht opleiders t.b.v. Young Professionals project

Doorgeschoven naar 12 oktober 2023

**23/25** Financiële balans van Young Professionals Project opmaken

Volgende keer als we project besproken hebben; Doorgeschoven naar 12 oktober 2023

**23/26** Countdown nieuwsbrief Ron Onrust in de KNVI nieuwsbrief vermelden

19 sept overleg; Doorgeschoven naar 12 oktober 2023

**23/27** Portefeuille verdeling agenderen en uitwerken

Staat vandaag op agenda

**23/28** Communicatie/marketing m.b.t. nieuwsbrief & socials bespreken

Doorgeschoven naar 9 november 2023

d) *Mededelingen*

Zie 'draadje' met aanvullende bijzonderheden onderaan dit verslag toegevoegd.

Marjolein en Auke moeten worden toegevoegd aan dit draadje (**Actie 23/29 Conny**)

### 2. Projecten

a) *PE-punten*

Afspraken zijn gemaakt voor eind september begin oktober. Wouter gaat in gesprek met zowel VRI, ISACA als NOREA.

- b) *Young Professionals*  
De communicatiestraat is uitgewerkt en wordt nu geautomatiseerd. Rian en het bureau hebben hier de afgelopen periode overleg over gehad en afspraken gemaakt.
- c) *ASL-BisL*  
LinkedIn Company page in oktober opheffen. Wouter gaat met Ivo van haren sparren hoe we een boost kunnen geven aan de Interessegroep. Er moet immers ook een 'Open Standaarden' site opgezet worden. **Actie 23/30 Wouter**
- d) *Vermarkten nieuwsbrief Ron Onrust*  
Tom heeft de shifting gedaan. 19 September een belangrijk overleg met Procurios, daarna kunnen we starten met het uitvoeren van het draaiboek: Benaderen van de abonnees, langzaam maar zeker optimaliseren van de maillijst, en daarna kijken hoe we ook betalende abonnees kunnen krijgen.
- e) *Herstructurering vereniging*  
Statuten flexibeler maken waardoor er sneller nieuwe ideeën en initiatieven opgepakt kunnen worden. De notaris heeft een sjabloon welke doorgenomen wordt. Sandra en Jitze werken hier de komende weken aan.
- f) *KIA en GO-project samen met publiek denken*  
Twee fondsen om informatiemanagement-initiatieven op de kaart te zetten.  
Tom gaat de winnaars van de kwaliteitsaward bezoeken voor de podcast. Het voorstel hiervoor volgt nog. Wouter benaderde Asha reeds voor een status-update voor de volgende vergadering (en het overleg met het GO-fonds).
- 3. KNVI events**
- a) *KNVI event 2023*  
Alles gaat goed. Het programma is eerst plenair en vervolgens in groepen. Er zijn al vele inschrijvingen.  
Er staat een bespreking gepland voor begin oktober met de sprekers.  
Victorine van Schaick reikt een prijs uit. Rianne oppert om de no show inkomsten naar een goed doel overmaken. Sandra noemt een journey naar het event toe. Eric wil graag een ronde tafel voor de OD. In de avond mogelijk? Paul en Jitze zoeken dit uit. Ook het restaurant is nog niet helemaal rond.
- b) *Srvisiondays 2024*  
Er was met de IG-bestuurders en het KNVI-bestuur mondeling afgesproken dat er niet meer een Srvision-dag georganiseerd zal worden zoals in de voorgaande jaren door de gedraaide verliezen van de afgelopen 3 jaar én omdat de juiste doelgroep moeilijk bereikt kan worden. Ondanks een prachtig event, goede sprekers en een mooi programma. De IG heeft opnieuw een budget ingediend voor een srvision-dag 'oude stijl'. Wouter en Sandra gaan weer met ze in gesprek. Het uitgangspunt is dat zo'n groot event zichzelf moet kunnen bedruipen. Dit is in de ALV genoemd. Andere opties die reeds met de IG verkend zijn, zijn 2 kleinere events voor en na de zomer.  
**Actie 23/31 Wouter/Sandra**
- c) *IT-infradag*  
Deze staat gepland voor 25 oktober. IT-infradag of IT-infraseminar.  
In de tekst wijst Tom terug naar IT-Infradag.

e) *Super Tuesdays*

De organisatie gaat niet goed. Het event in juli moest gecancelled worden. Hierdoor is september ook niet doorgedaan. De volgende ST is in oktober met als onderwerp ICT in de zorg. Tom adviseert Alisa Westerhof – CEO van het Antonius ziekenhuis. Het probleem is om een groepje bij elkaar te trekken die het oppakken. Afgesproken wordt dat wij de events bepalen en vervolgens de mensen erbij zoeken. Bij de stukken is een overzicht met ideeën gestuurd. Iedereen stuurt binnen 1 week een favoriete top 3. Hieruit wordt dan gekozen. Rian wil ook in het team van de Super Tuesdays.

*De lijn is: We zetten een agenda op met onderwerpen (bet bestuur kiest dus op basis van de lijst die Sandra eerder toestuurde), en daarna wordt er per event een aanspreekpunt benoemd die aan de slag gaat met dat event. Het KNVI-bureau zorgt voor regie en bewaakt het format.*

f) *KNVI-borrel*

Tijdens de Bestuurdersdag gaf iemand aan om te willen borrelen. Die actie is nu uitgewerkt. Er is 1 keer in de 2 maanden een borrel tegelijk met de bijeenkomst van Martijn Aslander, IG PKM. Besloten wordt om vanaf december 6 x per jaar de 3<sup>e</sup> dinsdag van de maand aan te sluiten bij deze borrel. Deze is voorafgaand aan de meet-up van PKM. Wouter zal voorlopig de kartrekker te zijn totdat Tom meer ruimte in zijn agenda heeft **Besluit 23/06**

f) *Overige events*

Masterclass AI te Nyenrode heeft al 85 deelnemers. Er is een top-spreker en er kunnen tot max. 200 personen deelnemen.

Op 18 juni is er een OD kennis sessie. Eric plaats deze op de site.

#### **4. Bestuurlijke zaken**

a) *Ledenaantallen: eraf en erbij sinds vorige bv & output exit script*

Nieuwe leden vanaf 7 juli t/m 6 september 2023: **17**

Nieuwe leden vanaf 1 januari t/m 6 september 2023: **100**

Opzeggingen leden vanaf 7 juli t/m 6 september 2023: **20**

Opzeggingen leden vanaf 1 januari t/m 6 september 2023: **175**

b) *Voorbereiding beleidsraad*

Rian sluit op 16 november aan, Paul op 14 september.

Climbing the right tree & IFIP verslag worden door het bestuur ingebracht.

c) *Jaarplan*

Wordt samen met agendapunt 4d behandeld.

d) *Portefeuille verdeling*

(bespreking n.a.v. meest actuele versie van het jaarplan 2023)

Rian heeft een verandering in haar portefeuille. Zij zal externe relaties oppakken. Het doel hiervan is dat al onze partners goed inzichtelijk zijn, dat onze partners onze samenwerking ook uitdragen, dat de randvoorwaarden goed bekeken worden. Het gaat niet om de strategische relaties zoals KIA, GO etc.

De vacature voor marketing omvat ook de bierviltjes, flyers, posters etc.

Liaison netwerken - De IG's hebben liefde en aandacht nodig. Zij moeten meer betrokken worden bij de KNVI en de ideeën vanuit RvA en Bestuur. Wouter zal een afspraak met Marjolein en Auke maken om de structuur toe te lichten. **Actie 23/32 Jitze**

e) *Document 5 aandachtsgebieden Raad van Advies*  
Is de uitwerking van het overleg van 11 mei jl.

f) *Interessegroepen en regio's*  
Onder punt d behandeld.

## **5. Community**

a) *Website en forum*

Op 19 september is er een overleg waarbij ook het forum (en de forum-functionaliteit) wordt genoemd. Daarna kan de website opgepakt worden.

b) *Samenwerking partners*  
Onder punt 4d besproken

## **6. Financiën**

a) *Financiële rapportage t/m juli 2023*

Jitze licht de rapportage toe. Inkomsten uit IG fors hoger.  
Bij de uitgaves geen bijzonderheden te noemen.

## **7. Digital skills en permanente educatie**

a) *Geen ingekomen stukken*  
Geen nieuws.

## **8. Strategische partners/relaties**

a) *Samenwerking Aslander/KNVI,*  
Dit is niet meer van toepassing. Martijn is fellow en hij heeft een IG. Dit is afgerond.

b) *IFIP verslag*  
Een zeer mooi verslag. Leon en Wouter gaan de komende maand wetenschappers spreken die vanuit Nederland bij de IFIP betrokken zijn.

c) *RDDi bijdrage voor promotie*  
Twee jaar lang krijgen wij als KNVI een bijdrage en hiervan mag de RDDI advertenties en events publiceren. Hiervan zijn de leden van RDDi ook lid.

## **9. Marketing & Communicatie**

a) *Persbericht/publicaties*

Rian noemt dat een onderzoek onder onze leden erg nuttig is. Rian maakt een plan en dit wordt de volgende vergadering besproken. **Actie 23/33 Rian**

b) *Rondje ledenwervingsacties van de afgelopen maand*  
Geen verdere input.

## **10. Algemene punten ter besluitvorming**

a) *Vorige BV is er besloten om samen te werken met Climbing the right tree. Het is een voorstel over een digitale bibliotheek welke wij willen indienen bij Stichting competence. Wij betalen niet mee. Wij vragen geld aan Stichting competence zodat wij die 2000 kunnen betalen aan Climbing the right tree. Het verhaal over de kosten is niet duidelijk. Het stukje budget klopt niet en Wouter gaat hier over in gesprek. "Portefeuillehouders binnen KNVI : Sandra van de Waart als bestuurslid" is niet juist. Breed houden en bestuur noemen.  
"De marketing van KNVI rond dit initiatief zal in een apart plan worden vormgegeven door de marketeers van MOS" is niet juist*

“MOS de marketing van KNVI uitvoert en voor dit project aanpast en uitbreidt. Een offerte hiervoor moet nog worden gevraagd, budget is voorlopige schatting” is niet juist. Er staat ook dat er 2 personen op kosten van de KNVI hieraan deel kunnen nemen. Dit is niet juist. Aanpassing gebeurt door een aan hen gelieerd IT-bedrijf. Het bedrag van hosting klopt niet. Tom adviseert een risicologie te maken. De afspraak is dat wij geen KNVI geld in dit project kunnen investeren. Dit staat anders vermeld. Wouter zal deze opmerkingen mee terugnemen. Het stuk wordt niet akkoord bevonden.

**Actie 23/34**

- b) Standpunt IFLA WLC 2024  
Eric licht het standpunt toe. De volgende vergadering spreken wij ons uit over dit soort onderwerpen en wat ons statement is. Eric maakt een voorstel en bespreekt dat vooraf met Paul/Wouter. **Actie 23/35**
- c) Voordragen André Plat Jan Boersprij  
Iedereen is het er mee eens en tijdens de ALV zal men deze uitreiken. Eric zal André benaderen.

**11. Evaluatie vergadering**

- a) *Wat ging goed wat kan beter*  
Iedereen vond het een prima vergadering met een goede flow en vibe. Fijn dat Auke en Marjolein aanwezig zijn.

**Besluitenlijst verenigingsbestuur KNVI 2023**

	<b>Besluit</b>	<b>Datum</b>
23/1	MBO raad digitaal burgerschap voor de week van digitale veiligheid. Zij zoeken personen die scholieren digitale vaardigheden wil bijbrengen. Besloten wordt om dit idee te parkeren tot na de zomer.	13-04-2023
23/2	Het bestuur gaat akkoord met het plan van aanpak Institutionele lidmaatschappen	13-04-2023
23/03	Een in memoriam wordt eerst in het bestuur besproken of dit gepubliceerd wordt.	13-04-2023
23/04	Het bestuur gaat akkoord met de bijdrage die Marijn Plomp vraagt om de ST te hosten.	11-05-2023
23/05	Het bestuur gaat akkoord met de samenwerking met CTRT	15-06-2023
23/06	Eén keer in de 2 maanden een borrel, aangehaakt bij de bijeenkomst van PKM	07-09-2023

## Draadje voor de bestuursvergadering van 7 september 2023

Bronsgest, W.L. (Wouter) 27 augustus 23:36 in [Vergaderingen](#)

Ben ik toch de eerste ;-)

1.

Op de HU draai ik mee als lid van het College van Toezicht (Bachelor). Afgelopen week weer een aantal examens gedaan - ik benader deze studenten voor een lidmaatschap van de KNVI...

2.

23 augustus: Paul en ik waren op de receptie van de IFLA, en zagen de bestuurswissel van de aftredend voorzitter en de aankondiging van de benoeming van de nieuwe voorzitter. Lekker even wat netwerk-contacten aangehaald met veel dank aan Paul!!

3.

Contact over de 4e docu met Aslander. Wij spreken hierover het GO fonds op 17 oktober. Het productiegroepje (Martijn, Barbara) heeft contact met mij. Ze hebben ook een subsidie gevraagd bij de St. Competence. Hierover heb ik weer contact met Frits Bussemaker, zodat we elkaar op de hoogte houden.

4.

Van Robert de Koning hebben we de Voorlopige begroting Srvision 2023 binnen. Sandra, Thomas en ik kijken er naar.

5.

Offline te bespreken: De Jong Talent aanmoedigingsprijs - KHMW verandert van naam... de KNVI-titel gaat er formeel van af. We overleggen even met KIVI wat zij daar van vinden. Dit lijkt een aanpassing van de contractvoorwaarden...

6.

Met Conny gesproken met de AG Connect, we hebben regulier contact. Tot einde jaar staat het meeste op de rit. Helaas hebben de column-schrijvers die we voor de zomer hebben benaderd geen content geleverd... dus is teruggevallen op andere columns die er al lagen.

7.

Bericht van de KVAN: Ze hebben een extra ALV op 6 september. Daar gaat het gesprek over wisseling voorzitterschap KVAN + Pleidooi controversieel verklaren voorliggende Archiefwet 2021.

3 reacties

- [Waart, S.M. \(Sandra\) de 7 september 17:05](#)

Nog een toevoeging van Sandra: we zijn in de worsteling met RDDI om de samenwerking vorm te geven.

- [Kokke, E.P.C. \(Eric\) 7 september 19:30](#)

Over KVAN; Bert de Vries (Stadsarchief Amsterdam) is tot 2026 interim voorzitter.

Archiefwet is controversieel is verklaard op 7 sept.

- [Kokke, E.P.C. \(Eric\) 13 september 08:16](#)

En weer teruggedraaid. Archiefwet toch niet controversieel verklaard...